
KS Kolodvor
Gradnja se lahko nadaljuje - Krajevna konferenca SZDL je

22. maja izvedla sekcijo o zazidalnem načrtu že preje omenjenega
objekta, ki bo stal na ozemlju med Moša Pijadejevo, Slomškovo in
Resljevo cesto. Na sekciji so se strinjali z zidavo tega stanovanjsko-
poslovnega objekta in spoznali, da je projektant upošteval njihove
pripombe. Tako ne bodo rušili stanovanjskih hiš Slomškova 1, 3, 5, v
katerih je 58 stanovanj. Poslopje bo krajše, vendar zgrajeno tako, da
bi ga lahko kasneje dozidali.

Se vedno ni rešeno vprašanje dovoza. Krajani menijo, da bi bil
najugodnejši podvoz pod Resljevo oziroma vstop s Slomškove 5. Kot
neprimerne pa ocenjujejo dohode z Moša Pijadejeve in Resljeve
ceste.

Prizadeti so sprejeli tudi informacijo, da jim bodo zagotovili. nove
garažne površine oziroma prostore v novi zgradbi. Med zgradbami,
ki jih bo potrebno rušiti, je ostala Moša Pijadejeva 34 oziroma
Vodnikova (kamnosek) hiša. Predlagali so, da bi del vrednejšega
gradiva \z te hiše (ograja, stopnišče, luči) vkomponirali v park, ki bo
ob novi zgradbi.

Omenjena stanovanjsko-poslovna zgradba je le del kompleksa
med Trgom OF in RTV Ljubljana. O celem kompleksu pa bo razpisan
anketni natečaj o načinu ureditve tega dela krajevne skupnosti,
skupaj z Moša Pijadejevo ulico.

• • •

Strehe puščajo - V krajevni skupnosti je več stolpnic z ravnimi
strehami. Zaradi slabe izdelave teras, dotrajanosti materialov in
sploh neprimerne oblike, ima kar precej krajanov velike težave.
Najhuje je na Cigaletovi 8, kjer so morali zaradi zamakanja nekateri
stanovalci izprazniti bivalne prostore, ker niso več primerni za biva-
nje. Voda kaplja po celotni površini stropov, omet odpada, zaradi
vlage pa močno zaudarja po plesnobi. Staninvest je že večkrat
popravljal to streho, vendar brez uspeha in le z velikimi stroški.
Najhuje pa je, da vlaga prodira že v nižja nadstropja.

Stanovalci sprašujejo Stanovanjsko skupnost naše občine in Stan-
invest, kdaj se bosta lotila kvalitetne sanacije strehe oziroma terase
ter poškodovanih delov zgradbe.

• • •

Skupičlna delegatov - Na zasedanju 31. maja so sprejeli f inančno
poročilo za ieto 1983 in plan za letošnje leto. Dogovorili so se tudi za
javno razpravo o predlogu statuta krajevne skupnosti. O tem se sedaj
pogovarjajo v družbenopolitičnih organizacijah, ta mesec pa bodo
pripravili tudi zbore občanov. Statut bodo sprejeli jeseni.

• * *

Sprejem delegaclje - Med obiskom prebivalcev Reke v Ljubljani
30. junija bodo v krajevno skupnost spet prišli na pogovor o njiho-
vem delu prebivalci krajevne skupnosti Luka z Reke. Se natančneje
bodo spoznali posebnosti teh dveh temeljnih samoupravnih celic.
Kolodvorci jih bodo popeljali tudi na Gorenjsko.

• • •

Prodajne hlšlce naj ostanejo - Svet krajevne skupnosti je komi-
teju za urbanizem, komunalo in gradbene zadeve naše občine sporo-
čil mnenje, da naj na javnih površinah ob izteku Pražakove v Titovo
cesto še naprej ostanejo prodajne hišice za sadje in zelenjavo,
časopise in sendviče ter vroče hrenovke. Meni, da je prav, da sta tam
dva kioska za sadje in zelenjavo, saj se v njih oskrbujejo z zelenjavo
in sadjem krajani ter mimoidoči. Predlaga le, naj bi prodajne hišice
prestavili. Tri naj bi postavili ob zid zgradbe Slovenija ceste na
Pražakovi 1, en kiosk pa na sredino izteka Pražakove ulice, s čimer bi
delno zaprli pogled na parkirišče avtomobilov ob pošti.
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